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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Hogyan alakultak a játékadó bevételek?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést
kívánok benyújtani Gyurcsány Ferenc Gyermek-, Ifjúsági és Sportminiszter Úrhoz .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Kérem az alábbiakról tájékoztatni szíveskedjék :

1 .) Mennyi volt ajátékadókból származó költségvetési bevétel 2003-ban?
2.) A 2004. évre vonatkozó költségvetés milyen nagyságrendű játékadó bevételt

tartalmaz?
3 .) Mennyi volt a játékadóból befolyt bevétel 2004 . első két hónapjában?
4.) Őn szerint tartható-e a 2004 . évre és a vonatkozó bevételi tervek a játékadó terén?

Kérem, hogy válaszát a fenti pontoknak megfelelően szíveskedjék megadni .

Budapest, 2004 . április 26 .

Tisztelettel :

Írásbeli kérdés

Szij' dá, Péter
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